



Sun™ Rack Product Notes

For Sun Rack 900-36N, 900-38, 1000-38,
and 1000-42

Sun Microsystems, Inc.
www.sun.com

Part No. 819-7994-10
February 2007, Revision A

Submit comments about this document at: <http://www.sun.com/hwdocs/feedback>

Copyright © 2007 Sun Microsystems, Inc., 4150 Network Circle, Santa Clara, California 95054, U.S.A. All rights reserved.

Sun Microsystems, Inc. has intellectual property rights relating to technology embodied in the product that is described in this document. In particular, and without limitation, these intellectual property rights may include one or more of the U.S. patents listed at <http://www.sun.com/patents> and one or more additional patents or pending patent applications in the U.S. and in other countries.

Sun, Sun Microsystems, the Sun logo, Netra, Sun Ray, Sun Rack and the SunTone Certified logo are trademarks or registered trademarks of Sun Microsystems, Inc. in the U.S. and other countries.

Use of any spare or replacement CPUs is limited to repair or one-for-one replacement of CPUs in products exported in compliance with U.S. export laws. Use of CPUs as product upgrades unless authorized by the U.S. Government is strictly prohibited.

DOCUMENTATION IS PROVIDED "AS IS" AND ALL EXPRESS OR IMPLIED CONDITIONS, REPRESENTATIONS AND WARRANTIES, INCLUDING ANY IMPLIED WARRANTY OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE OR NON-INFRINGEMENT, ARE DISCLAIMED, EXCEPT TO THE EXTENT THAT SUCH DISCLAIMERS ARE HELD TO BE LEGALLY INVALID.

Copyright © 2007 Sun Microsystems, Inc., 4150 Network Circle, Santa Clara, California 95054, Etats-Unis. Tous droits réservés.

Sun Microsystems, Inc. détient les droits de propriété intellectuelle relatifs à la technologie incorporée dans le produit qui est décrit dans ce document. En particulier, et ce sans limitation, ces droits de propriété intellectuelle peuvent inclure un ou plus des brevets américains listés à l'adresse <http://www.sun.com/patents> et un ou les brevets supplémentaires ou les applications de brevet en attente aux Etats - Unis et dans les autres pays.

Sun, Sun Microsystems, le logo Sun, Netra, Sun Ray, Sun Rack et le logo SunTone Certified sont des marques de fabrique ou des marques déposées de Sun Microsystems, Inc. aux Etats-Unis et dans d'autres pays.

L'utilisation de pièces détachées ou d'unités centrales de remplacement est limitée aux réparations ou à l'échange standard d'unités centrales pour les produits exportés, conformément à la législation américaine en matière d'exportation. Sauf autorisation par les autorités des Etats-Unis, l'utilisation d'unités centrales pour procéder à des mises à jour de produits est rigoureusement interdite.

LA DOCUMENTATION EST FOURNIE "EN L'ETAT" ET TOUTES AUTRES CONDITIONS, DECLARATIONS ET GARANTIES EXPRESSES OU TACITES SONT FORMELLEMENT EXCLUES, DANS LA MESURE AUTORISEE PAR LA LOI APPLICABLE, Y COMPRIS NOTAMMENT TOUTE GARANTIE IMPLICITE RELATIVE A LA QUALITE MARCHANDE, A L'APTITUDE A UNE UTILISATION PARTICULIERE OU A L'ABSENCE DE CONTREFACON.



Sun Rack Product Notes

The *Sun Rack Product Notes*, 819-7994-10, provide information about Sun Racks and Sun Rack documents that became known after the products or documents were released.

Documentation Information

This section describes changes to Sun Rack documents.

Removing and Replacing Modular Power Supplies in the Sun Rack

The *Sun Rack Service Manual*, 816-6387, incorrectly states that a modular power supply (MPS) can only be installed in the Sun Rack 1000-42. An MPS can be installed in the Sun Racks shown in [TABLE 1](#).

TABLE 1 Modular Power Supply Compatibility

Sun Rack Model	Supported MPS
Sun Rack 900-38	1
Sun Rack 1000-38	1
Sun Rack 1000-42	2

Sun Rack Specifications

You can find Sun Rack specifications at this URL:

<http://www.sun.com/servers/rack/specs.html>

Related Documentation

Sun Rack documents are available online at:

<http://www.sun.com/documentation/>

Select: Peripherals→Sun Rack